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Πρακτικά Συνεδρίασης 
Δημοτικού Συμβουλίου 

11/17 
 

Ημερομηνία: 30 Μαρτίου 2017 
 
Ώρα έναρξης: 18:30΄ 
 
Ώρα Λήξης: 20:30΄ 
 
Παρόντες:  
 
κ. Θεόδωρος Πυρίλλης       Δήμαρχος  
κ. Αβραάμ Μουλαζίμης         Αντιδήμαρχος (μέχρι το θέμα 5.1)  
κ. Τόμης Φλουρέντζου  Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου  
κ. Τάσος Βλίττης          Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου  
κ. Μιχάλης Τσιολάκης  Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου (μέχρι το θέμα 4) 
κα. Τασούλα Τσόκκου        Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου (μέχρι το θέμα 5.1) 
κ. Λοΐζος Λοΐζου   Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου  
κ. Κυριάκος Ιωακείμ   Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου  
κ. Ανδρέας Λοΐζου          Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου (μέχρι το θέμα 5.1) 
κα. Μαρία Μουλαζίμη Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου  
κ. Γιαννάκης Ποταμός        Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου (μέχρι το θέμα 3) 
κ. Στάθης Κωνσταντίνου  Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου (μέχρι το θέμα 3)  
κ. Γιώργος Καράς         Μέλος Δημοτικού Συμβουλίου  
 
Παρακαθήμενος:  
 
κ. Τρύφωνας Κουτσόλουκας    Αν. Δημοτικός Γραμματέας  - πρακτικογράφος  
 
Ο κ. Δήμαρχος δήλωσε ότι υπάρχει πλήρης απαρτία. 
 
1. Εισηγήσεις Επιτροπών. 
 
1.1. Παιδείας & Αθλητισμού 22/3/2017. Αρ. Φακ.: 1.3.2/35 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε την έγκριση και υιοθέτηση των  εισηγήσεων  της 
Επιτροπής Παιδείας και Αθλητισμού των θεμάτων 4 και 6 όπως περιγράφονται στα 
συνημμένα πρακτικά της συνεδρίαση ημερομηνίας 22/3/17 ενώ για τα πιο κάτω θέματα 
αποφάσισε: 
 
Θέμα 1: Ο κ. Α. Λοΐζου να επικοινωνήσει και διερευνήσει το θέμα με τον Οργανισμό 
Νεολαίας και να επανέλθει. 
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Θέμα 2: Να επανέλθει το θέμα με έκθεση του υπεύθυνου καθηγητή, σε συνεργασία με 
την Τεχνική Υπηρεσία σχετικά με το κόστος.  
 
Θέμα 3: Δεν υπάρχει δυνατότητα κατασκευής, δεύτερου γηπέδου.  
 
Θέμα 5: Να ετοιμασθεί ολοκληρωμένη έκθεση από τον κ. Τ. Φλουρέντζου και να 
επανέλθει.   
 
1.2. Έργων και Ευρωπαϊκών Προγραμμάτων  25/1/2017. Αρ. Φακ.: 1.3.2/37 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε κατά πλειοψηφία την έγκριση και υιοθέτηση των 
εισηγήσεων της Επιτροπής Έργων όπως περιγράφονται στα πρακτικά της συνεδρίασής 
της ημερομηνίας 25/1/2017 που επισυνάπτονται.  
 
Ο κ. Α. Μουλαζίμης ανέφερε ότι δεν εγκρίνει τις εισηγήσεις της αναφερόμενης 
Επιτροπής και ότι θα υποβάλει, μεταγενέστερα, γραπτώς τους λόγους.  
 
2. Εγκρίσεις Πληρωμών. Αρ. Φακ.: 1.5.3 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε την έγκριση των πιο κάτω πληρωμών: 
 
3.  Απαλλοτριώσεις. Αρ. Φακ.: 7.9.10/3, 4.1.118, 4.1.119, 4.1.120, 4.1.121, 4.1.122, 4.1.123 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο στα πλαίσια προώθησης νέων έργων για αναβάθμιση και 
ανάπτυξη της αστικής περιοχής του Δήμου, αποφάσισε την απαλλοτρίωση των πιο κάτω 
ιδιοκτησιών: 
 
(α) Τα τεμάχια 247, 248 του Κτηματικού Σχεδίου 1-2895-3785, Τμήμα 23 στα οποία 
υφίστανται παλαιά κτήρια όπου λειτουργούσε χειμερινός κινηματογράφος με σκοπό την 
ανακαίνιση των κτηρίων και μετατροπή τους σε πολιτιστικό κέντρο.  
 
(β) Το τεμάχιο 40, του Κτηματικού Σχεδίου 1-2895-3785 Τμήμα 23 στο οποίο υφίσταται 
κατοικία, για δημιουργία πολιτιστικού κέντρου. 
 
(γ) Τα τεμάχια 301, 302, του Κτηματικού Σχεδίου 1-2895-3785 Τμήμα 23 για σκοπούς 
δημιουργίας μικρού δημόσιου χώρου στάθμευσης.  
 
(δ) Το τεμάχιο 494, του Κτηματικού Σχεδίου 1-2895-3785, τμήμα 23 για διεύρυνση 
οδικού δικτύου, χώρου πρασίνου και πάρκου. 
 
(ε) Το τεμάχιο 465 (μέρος), του Κτηματικού Σχεδίου 1-2895-3790, Τμήμα 23 σύμφωνα 
με το σχέδιο που επισυνάπτεται (κίτρινο χρώμα) για σκοπούς διαπλάτυνσης και 
εγγραφής του ως δημόσιου δρόμου. 
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(στ) Τα τεμάχια 42 (μέρος), 43 (μέρος) του Κτηματικού Σχεδίου 1-2895-3785, Τμήμα 23 
σύμφωνα με το Σχέδιο που επισυνάπτεται (κίτρινο χρώμα) για τη δημιουργία 
πεζόδρομου με σκοπό τη σύνδεση των οδών Γρ. Αυξεντίου και Αγ. Μαρίνας. 
 
Οι κ. Γ. Ποταμός και Σ. Κωνσταντίνου αποχώρησαν από τη συνεδρίαση λόγω άλλων 
ειλημμένων υποχρεώσεων που είχαν, όπως είπαν. 
 
4. Πολεοδομικό Έργο Περνέρας. Αρ. Φακ.: 4.2.5  
 
Ο κ. Δήμαρχος ενημέρωσε το Δημοτικό Συμβούλιο για την πρόοδο των εργασιών στο 
πιο πάνω έργο και ότι την επομένη θα αρχίσει η επίστρωση με ασφαλτικό σκυρόδεμα. 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως παρουσιασθεί σε επόμενη συνεδρίαση το 
ρυθμιστικό σχέδιο για να υποβάλουν τα μέλη προτάσεις για ωραιοποίηση των 
πλατειακών χώρων.  
 
Αποφάσισε επίσης όπως το τεμ. 208 των Κτημ. Σχ. 2-294-377 και Κτημ. Σχ. 2-294-378 
Τμήμα 15 το οποίο ο Δήμος έχει ζητήσει για εκμίσθωση, διαμορφωθεί ως χώρος 
στάθμευσης. 
 
Ο κ. Μ. Τσιολάκης αποχώρησε από την συνεδρίαση λόγω άλλων ειλημμένων 
υποχρεώσεων που είχε, όπως είπε.  
 
5. Διάφορα  
 
5.1. Τοποθέτηση παρκόμετρων . Αρ. Φακ.: 4.2.9/2 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως μέρος των παρκόμετρων που έχουν αφαιρεθεί 
από την οδό Πρωταρά τοποθετηθούν στους χώρους επαναστροφής παρά τα ξενοδοχεία 
Capo Bay, Silver Sands και Vryssiana 
 
Οι κ. Α. Μουλαζίμης κ. Τ. Τσόκκου αποχώρησαν από την συνεδρίαση λόγω άλλων 
ειλημμένων υποχρεώσεων που είχαν, όπως είπαν.  
 
5.2. Εισφορές. Αρ. Φακ.: 1.5.2, 13.0.5 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε την παραχώρηση του ποσού των €7.000 στην Λέσχη 
Φιλών Μοτοσυκλέτας Αμμοχώστου από τα Απρόβλεπτα του κονδυλίου Εισφορές Σε 
Άλλους Οργανισμούς.  
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5.3. Υποθέσεις Προνοίας. Αρ. Φακ.: 1.5.2,  
 
Προσωπικά δεδομένα. 
 
 
 
 
 
 
Θεόδωρος Πυρίλλης  
Δήμαρχος  
 
 


